
Verzoek om voortgangsrapportage Maaspark Well 
 
De fractie KERN heeft in de periode tussen oktober 2013 en heden regelmatig vragen gesteld 
omtrent het project Maaspark Well. 
De vragen werde gesteld tegen de achtergrond, dat de fractie KERN ten tijde van de aangegane 
exploitatieovereenkomst in 2009 nog niet in de raad vertegenwoordigd was. 
 
Wij hebben helaas moeten constateren dat onze vraagstelling leide tot summiere en in sommige 
gevallen onvolledige beantwoording. 
 
Zo vroegen wij om een raadsbesluit waaruit onomstotelijk blijkt dat de raad kredieten heeft 
verstrekt voor de aanleg van (onderdelen) van Maaspark Well .  
Wij ontvingen een voornamelijk technische georiënteerde exploitatieovereenkomst zonder leesbare 
toelichting. 
Niet duidelijk is gemaakt of en zo ja welke werkzaamheden al zijn uitgevoerd of worden 
uitgevoerd. 
Ook is niet duidelijk welk mandaat het college heeft om welke werkzaamheden en tot welk 
financieel plafond uit te laten voeren. 
De informatieverstrekking heeft zich voorzover wij kunnen nagaan beperkt tot jaarlijkse financiële 
verantwoording op hoofdlijnen via de rapportages ontwikkelingen grondbedrijf. De rapportages zijn 
vooral financieel gericht en onvoldoende toegelicht op voortgangsaspecten. 
 
Recentelijk werd onze fractie opnieuw via een bericht in De Limburger geattendeerd op het 
onderhavige thema, te weten de uitspraak van de Hoge Raad omtrent de gehanteerde grondprijzen. 
Dit element leidde tot vragen van onze fractie die reeds in uw bezit zijn. 
 
Onze fractie heeft dringend behoefte aan een goede en gestructureerde tussenrapportage welke als 
vertrekpunt heeft de exploitatieovereenkomst uit 2009, de daarbij behorende wettelijke 
verplichtingen en randvoorwaarden, een goede toelichting van de financiële component inclusief 
door de raad geaccoorde kredietverstrekkingen en financiële voortgang tot nu toe. 
 
U mag dit verzoek beschouwen als een reactie op de door de Rekenkamer Venlo gemaakte 
opmerkingen dat De Raad en College er goed aan zouden doen grotere projecten en activiteiten met 
een substanciële component met regelmaat te bespreken aan de hand van een goede 
(tussen)rapportage.  
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